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E.SUN Bank ASEAN Scholarship Application Form
1. 基本資料 Personal Information
	英文姓名
English Name
	 	中文姓名
Chinese Name
	 	個人大頭照
Passport photo


	性別
Gender
	選擇一個項目。	手機號碼
Phone Number
	 	

	生日
Date of Birth
	 	護照號碼
Passport  Number
	 	

	國籍
Nationality
	 	城市
City
	 	

	通訊地址
Address
	 
	E-mail
	 

2. 教育程度 Education
請列出大學以上學歷，並依最高學歷填起 Please list down the bachelor and above degree, and start with highest degree first.
	學歷
Education
	學位
Degree
	學校名稱
Name of School
	科系
Major
	畢業時間
Date of Graduation
	國家
Country

	
	Master	 	 	按一下或點選以輸入日期。	 
	
	Bacholar	 	 	按一下或點選以輸入日期。	 

3. 語言能力 Language
	語言
Language
	能力檢定單位
Proficiency Test/Certificate
	成績
Score
	應考年份
Exam taken year

	英文
English
	 	 	 
	Have you learned Mandarin before? 
☐Yes, studying period：       year       Month。
☐No

	Other language：                   。              
Name of Examination：                                 ；Score：                        。



4. 工作經驗 Working Experience
	公司名稱
Name of the Company
	職稱
Title
	職務內容
Major Responsibility
	任職期間
From~To (yyyy/mm)
	離職原因
Reason for Leaving

	 	 	 	 	 
	 	 	 	 	 
	 	 	 	 	 

5. 自我介紹 Self-Description
按一下或點選這裡以輸入文字。


6. 家庭狀況 Family Status
按一下或點選這裡以輸入文字。


7. 社團經歷 Extracurricular Experience at School
按一下或點選這裡以輸入文字。




8. 生涯規劃 Career Planning
按一下或點選這裡以輸入文字。

玉山志工基金會個人資料蒐集告知及聲明：
玉山志工基金會係基於辦理獎助學金活動作業需要，為人事管理、契約、類似契約或其他法律關係事務、調查統計、分析等之目的，蒐集、處理或利用申請者之個人資料(包含申請書以及出席頒獎典禮之活動照片、影片及感言等)，除事先取得申請人同意或法令另有規定外，處理或利用上述個人資料之期間、地區、對象及方式，將限於達成上述特定目的之必要範圍內為之(包括但不限於以報紙、雜誌、電視、網路等對外揭露及利用等)。申請人可依個人資料保護法第3條之規定，請求玉山志工基金會對於上開個人資料（1）查詢或請求閱覽（2）製給複製本（3）補充或更正（4）停止蒐集、處理或利用（5）刪除。申請人得自由選擇是否提供個人資料，惟若拒絕提供完整個人資料，玉山志工基金會將無法進行必要之審核及處理作業，致不具有本獎學金申請資格。

Legal Notice for the Use of Personal Data by E.SUN Volunteer Foundation 
E.SUN Volunteer Foundation, based on the needs of arranging scholarship activities, collects, processes or uses the personal information of applicants (including but not limited to application documents, photos, videos, and materials related to awards ceremony) for the purposes of personnel management, contract, quasi-contract or other legal relationship, surveys, statistics, analysis, etc. Unless E.SUN Volunteer Foundation obtains the applicant's consent in advance or is requested by laws and regulations, the period, region, object and method of processing or using the above personal information will be limited to the scope necessary to achieve the above-mentioned purpose (including but not limited to external disclosure and use of newspapers, magazines, TV, Internet, etc.). Pursuant to Article 3 of Personal Data Protection Act, an applicant may exercise the following rights over his/her own information held by E.SUN Volunteer Foundation: (1) inquire or review (2) obtain duplicate copies (3) supplement or rectify (4) stop from processing and using (5) delete. An applicant is free to choose whether to provide personal information and the types of information to provide. However, if an applicant refuses to provide complete personal information, E.SUN Volunteer Foundation may not be able to proceed with the necessary review and procedure. Therefore, such restriction may limit the applicant’s eligibility of the scholarship. 

我已瞭解上述資料如未完整告知或與事實不符，經查證屬實將喪失申請資格，如已獲申請亦將喪失獲獎資格。
I understand that if any of this information is found to be substantially inaccurate or incomplete, it may result in termination of the application or status.
                                    
Signature：                               Date：        /        /
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